
Referat af generalforsamling februar 2014 

Torsdag, den 6. februar 2014 havde Klubben indkaldt til den årlige generalforsamling. 
51 medlemmer startede kl. 18.15 på Cafe Chr. X med en velkomst-øl. Herefter gik vi til bords til 
middagen. Der var som sædvanlig denne aften frit valg mellem torsk eller bøf. 
 

Efter spisningen afholdes generalforsamlingen med følgende dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent. 
2. Formandens beretning. 
3. Regnskabsaflæggelse v/kassereren. 
4. Valg af formand. Bestyrelsen foreslår Lars Nissen. 
5. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. Efter tur afgår Jan Ole Rasmussen, Per Andersen og Carsten 

Jeppesen. Bestyrelsen foreslår Karsten Sand Nielsen og Kim Damgaard som nye medlemmer af 
bestyrelsen. 
6. Valg af 1 suppleant. 
7. Valg af 2 revisorer. 

8. Fastsættelse af kontingent 
9. Indkomne forslag. 
10. Eventuelt. 

Ad. 1. 
Bestyrelsen foreslog valg af Stig Göte som dirigent. Stig Göte blev valgt, og konstaterede at 
generalforsamlingen var lovlig indvarslet og beslutningsdygtig. 
Ad.2. 
Formand Jan Ole Rasmussen fremlagde beretningen, der efterfølgende blev godkendt. 
Ad.3. 

Kasserer Per Andersen gennemgik regnskabet. Der blev konstateret et overskud på kr. 10.305,10 og en 
egenkapital på kr. 147.746,37. 
Ad.4. 
Bestyrelsen foreslog valg Lars Nissen. Generalforsamlingen godkendte valget af Lars Nissen som ny 
formand. 
Ad.5. 
Per Andersen og Carsten Jeppesen afgik efter tur fra bestyrelsen. Nyvalgt til bestyrelsen blev Karsten 

Sand Nielsen og Kim Damgaard. 

Ad.6. 
Kent Frederiksen blev genvalgt. 
Ad.7. 
Niels Jørgen Jørgensen blev genvalgt og Lars Schmidt Johannsen blev nyvalgt. 
Ad.8. 
Bestyrelsen havde foreslået uændret kontingent på kr. 1.250 pr., hvilket blev godkendt. 

Ad.9. 
Der var ikke indkommet forslag. 
Ad.10. 
Der var ingen der ønskede at fremføre noget under eventuelt. 
Herefter sluttede generalforsamlingen. 
 

Borgmester Carsten Kissmeyer fortalte, at Ikast-Brande Kommune er i god gænge med god likviditet. 
 
Kommunen har også udfordringer. Der ses faldende fødselstal og ca. 5.000 personer kan ikke forsøge sig 
selv. Det er ca. 23% personer i alderen 16-64 år. Dette er en ”udgift” på kr. 700 mio. årligt. 
 
Det er dog glædeligt at befolkningstallet stiger, men der ses også en vis ghettoisering specielt i de 

mindre byer i kommunen. Positivt er, at der ses en stigning i arbejdspladser i kommunen. 

 
Sluttelig glædede borgmesteren sig over, at der er en god kultur i byrådet i samarbejdets kunst. 
 
Aftenen sluttede med optagelse af 7 nye medlemmer. 
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